
Mötesprotokoll Bastubröderna / Protokoll från Mötet den 23 feb 2022.

Närvarande: 1, 2, 4, 5, 6, 7, 10, 11, 14, 15, 20, 21, 22, 23, 24 

1/Mötet öppnade med  ett tal över vår mångårige medlem, medgrundare Ingvar Jansson, som har 
lämnat oss, oväntat och plötsligt. Parentationen hölls av Reynhold Furustrand och följdes 
av en tyst minut. Ingvar var vid sin bortgång De 24 Äldstes klubb vår fanbevarare. Denna 
post ska återbesättas.
 
2/ Föregående protokoll godkänns efter rättelse. Staffan Åkerlunds ålder har felaktigt 
angetts som 76 år och var vid tillfället för euppmärksaamheten 70 år. 

3Slantbevararen ( frånvarande)  har rappoiorterat en kassa påm 27 000. Mötet godkände. 
4/. Vedbevararen: Vedhelg är 6/3. Diskussion om invetsreing i ny vedkap. Om den gamla ej 
 kan återställas. 
 
5/ Gästabudsbevarare: Förslag om innegolf i Täby. Klubben visade intresse. 

6/ Fråga om ny flaggbevarare efter Ingvar Jansson. Björn och Reynhold tar sig an frågan. 

7/ Stölder av ved. Kasim har hävdat att veden är hans och att det inte är fråga om stöld 
under hans semester.  Kasim, hyresgäst till kommunen som äger Domarudden vill höja årsavgiften 
( idag 500 kr) Invändning från klubben är at klubben förvandlar blöta stockar till eldningsbar 
ved och att klubben därför, med sin arbetsinsats varje månad, tillför en omfattande värdeökning. 
Vi ifrågasätter därmed Kasims rätt att ge bort veden. Dessutom återstår behovet av nya 
maskiner.
 
8/ Det öär problem med elen. Propparna utlöser. Vi behöver få kommunen att säkra tillgången 
till el  genom ytterligare genom att utöka elcentralen. 

9/ Ska klubben vara ansluten till Bastuakademien? Björn får hantera frågan. 

10 Säkerheten i bastun och vedhanteringen:  För närvarande finns 2 förbasndslådor. Hjärtstartare 
och träning. VVi kontaktarkommunen i frågan. 

11 Övriga. Frågor:  Det finns ett behov av dokumentation av hur klubben startade och av 
vilka. Dessutom gärna av bilder av Ingvar Jansson. 

12/ Nästa möte: Onsdag 30/3 2022 
 

Vid protokollet :  Justeras:


